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Zápisnica z riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti 
JUH konaného dňa 08.01.2024 

v zasadacej miestnosti (spojovacej chodby) 

ZŠ, ul. L. Novomeského 11 

Prítomní poslanci:  Hostia: 
Dominik Gabriel Igor Zajaček – zástupca náčelníka MsP 

Patrik Žák, B.S.B.A.  

Mgr. Martina Gabrhelová  
MBA Peter Hošták, PhD.  
Bc. Mária Machová  
Mgr. Marián Bohuš  

 

Neprítomní poslanci:  Prítomný garant VMČ Juh: 

Mgr. Ján Forgáč Ing. Peter Ondruš 

 
Program VMČ Juh 

 
1. Otvorenie 
2. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia 
3. Nové požiadavky poslancov a občanov 
4. Rôzne, diskusia a záver 
 
 

1. Otvorenie 
Na úvod predseda Výboru mestskej časti JUH Dominik Gabriel privítal 

všetkých prítomných, poprial všetkým prítomným všetko dobré a veľa zdravia 
v novom roku, ospravedlnil z neúčasti viceprimátora Forgáča, otvoril zasadnutie 
výboru, skonštatoval, že výbor je uznášania schopný, informoval o programe 
v pozvánke a dal o ňom hlasovať. 

 

Hlasovanie o programe: 

ZA 6 predseda VMČ Gabriel, poslanec Hošták a Bohuš, 
poslankyne Gabrhelová a Machová a viceprimátor Žák 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril diskusiu 

k zmenám alebo návrhom na zmenu programu v pozvánke. 
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Predsedajúci ukončil diskusiu k zmenám alebo návrhom na zmenu programu 
v pozvánke, do ktorej sa nikto neprihlásil a dal hlasovať o schválení nezmeneného 
programu: 

Hlasovanie o programe ako celku bez zmien a návrhov programu: 

ZA 6 predseda VMČ Gabriel, poslanec Hošták a Bohuš, 
poslankyne Gabrhelová a Machová a viceprimátor Žák 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril ďalší bod 

programu. 
 
2. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia - december 2024 
 
3509 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam informáciu o pripravovanej stavebnej 
aktivite v lokalite za novou výstavbou na Halalovke (viď foto) v rozsahu (názov 
stavby, aktuálny stav povoľovacích procesov, situácia stavby). Oplotením pozemkov 
je znemožnený priechod okolo staveniska na ulicu Východná, alebo k chatovej 
osade, smerom na Soblahovská lúky." 
Odpoveď ÚSaŽP: V uvedenej lokalite prebiehajú povoľovacie konania na stavby 
„Obytný súbor Nad lesíkom, Trenčín - JUH“ stavebník Monolit, stavba Za Južnou, 
stavebník Južná s.r.o. a stavba Suchý dub, stavebníka Monolit. Na prvé dve stavby 
je vydané územné rozhodnutie, na tretiu je vydané stavebné povolenie. Predmetné 
pozemky sú v súkromnom vlastníctve, vlastník má právo si ich oplotiť, povinnosťou 
stavebníka je oplotiť stavebný pozemok, predmetné pozemky nemajú ťarchu v 
podobe vecného bremena na právo prechodu osôb. Na pozemkoch nebola žiadna 
cesta ani turistický chodník, ktorý by stavebník zrušil. Na ulicu Východná alebo k 
chatkám je možné sa dostať cez role, alebo po komunikáciách a chodníkoch okolo  
bytových domov na ul. Za Liptovskou. 
 
3510 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odstránenie kríkov náletových 
drevín v lokalite pod Južnou ulicou v blízkosti garáží na Halalovke. Z dôvodu 
opakovaného dostatočného neudržiavania zelene riadnym kosením na vyznačených 
miestach vyrástla húština. 
Na obrázku zasielam zachytený stav po predchádzajúcom celomestskom kosení. 
Evidentne s kosačkami pokosili iba časť územia a na zbytku ostáva tráva 
nepokosená, resp. úsek bol kosený ručne, čo vizuálne pôsobí nedostatočne. 
Odpoveď MHSL na oficiálnu požiadavku znela nasledovne: "Problém vznikol z 
dôvodu, že dodávateľ rozkopávok neupravil povrch predpísaným spôsobom. Na 
povrchu zostali kamene ktoré zapríčiňujú poruchy strojných zariadeniach na kosenie, 
čo sme v prípade dodávateľa kosenia museli uznať, a pristúpili ku koseniu ručne 
vyžínačom, čo má za následok iný vizuálny efekt, pričom bola burina odstránená.“ 
Odpoveď MHSL: Správa verejnej zelene zjedná nápravu v prvom štvrťroku 2024. 
 
3511 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o zabezpečenie nápravy vo veci 
nedostatočného uvedenia zelene do pôvodného stavu po zrealizovaných stavebných 
prácach v lokalite pod Južnou ulicou v blízkosti garáží na Halalovke. Na obrázku 
zasielam zachytený stav po predchádzajúcom celomestskom kosení. Evidentne s 
kosačkami pokosili iba časť územia a na zbytku ostáva tráva nepokosená, resp. úsek 
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bol kosený ručne, čo vizuálne pôsobí nedostatočne. Odpoveď MHSL na oficiálnu 
požiadavku znela nasledovne: "Problém vznikol z dôvodu, že dodávateľ rozkopávok 
neupravil povrch predpísaným spôsobom. Na povrchu zostali kamene ktoré 
zapríčiňujú poruchy strojných zariadeniach na kosenie, čo sme v prípade dodávateľa 
kosenia museli uznať, a pristúpili ku koseniu ručne vyžínačom, čo má za následok 
iný vizuálny efekt, pričom bola burina odstránená." Je prosím možné dodatočne 
žiadať od realizátora prác, ktorý mal uviesť terén do pôvodného stavu o nápravu, t.j. 
dostatočne upraviť terén predpísaným spôsobom tak, aby bolo možné kosenie 
strojom (ideálne už k termínu aktuálneho kosenia)?" 
Odpoveď MHSL: Správca verejnej zelene spolu s úradom stavebným a životného 
prostredia, dohodnú zjednanie nápravy s realizátorom rozkopávky v prvom štvrťroku 
2024 
 
3512 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Obdobná situácia vznikla pri výkopoch v 
súvislosti s opravou odvodnenia na parkovisku na Halalovke (v blízkosti prevádzky 
Panelák). Terén zelene ostal neupravený, kamenistý a prebytočná zemina bola bez 
riadnej úpravy a zarovnania umiestnená neďaleko. Dnes ráno boli pracovníci na 
mieste odniesť väčšie kamene, ale tiež sa mi zdá, že je to pre kosenie strojom 
nedostatočné. Možno by pomohlo prehrabať povrch hrablami a rozhrnúť zeminu po 
teréne. Prosím Vás o vyhodnotenie, či výsledný stav je v poriadku, alebo je vhodné 
žiadať realizátora prác o riadne uvedenie terénu do pôvodného stavu aj s vysiatím 
trávnika." 
Odpoveď MHSL: Správa komunikácií má s realizátorom prác dohodnuté úpravy 
zelene do pôvodného stavu v prvom štvrťroku 2024. 
 
3513 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam útvar investícií o informáciu o 
odhadovanej výške ceny rekonštrukcie chýbajúceho (nerekonštruovaného úseku) 
chodníka v blízkosti prevádzky Pizzerie Panelák. (viď foto)" 
Odpoveď ÚI: Útvar investícií dá narozpočtovať a naceniť rekonštrukciu danej časti 
chodníka a následne sumu oznámi poslancom VMČ Juh 
 
3514 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odstránenie pozostatkov 
murovaného stojiska smetných nádob na Ul. Západná. V lokalite bolo vybudované 
nové stojisko polopodzemných nádob." 
Odpoveď ÚI, ÚSaŽP: Pozostatky murovaného stojiska bude odstraňovať MHSL 
m.r.o., je to dohodnuté. 
 
3515 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o vyčistenie priestoru od lístia a 
odstránenie náletových drevín za sieťou novozrekonštruovaného ihriska na Ul. 
Západná (za budovou SLSP). Konáre zasahujú do siete, ktorú môžu poškodiť." 
Odpoveď MHSL: Správa verejnej zelene vykoná úpravu náletových drevín s 
vyčistením priestoru. 
 
3516 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o vykonanie orezu konárov stromu 
zasahujúceho do fasády bytového domu na Ul. Západná 14 (48.873550, 
18.042847)." 
Odpoveď MHSL: Správa verejnej zelene vykoná orez na predmetnom strome v 
prvom štvrťroku 2024. 
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3517 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o posúdenie zdravotného stavu 3ks 
vyschnutých stromov na Ul. Západná (v blízkosti budovy SLSP a nad zastávkou) a 
zváženie ich odstránenia." 
Odpoveď MHSL, ÚSaŽP: Uvedené stromy budú posúdené a na základe výsledku 
sa určí ďalší postup. 
 
3518 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odvoz nahromadených konárov na 
Ul. Západná (v blízkosti budovy SLSP)." 
Odpoveď MHSL: Bioodpad z orezu stromu bude odvezený, nie vždy sa to podarí v 
deň orezu. 
 
3519 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o výrazný orez kríkov v lokalite Ul. 
Západná (medzi budovou SLSP a ihriskom) v rozsahu vyznačenom na fotografiách. 
Kríky prerastajú do chodníka a do verejného osvetlenia." 
Odpoveď MHSL: Úprava krov v tejto lokalite bude zrealizovaná v prvom štvrťroku 
2024. 
 
3520 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odstránenie náletových 
vyrastajúcich v dotyku s budovou SLSP." 
Odpoveď MHSL: Odstránenie náletových drevín bude realizované v prvom štvrťroku 
2024. 
 
3521 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o orez konára ihličnatého stromu 
zasahujúceho do ovocného stromu v blízkosti budovy SLSP." 
Odpoveď MHSL: Správa verejnej zelene určí postup údržby oboch stromov po 
obhliadke. 
 
3522 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o orez konárov zasahujúcich nad 
parkoviská a do verejného osvetlenia v lokalite Ul. Západná (viď priložené 
fotografie)." 
Odpoveď MHSL: Správa verejnej zelene určí postup a rozsah možného orezu 
stromov nad komunikáciami s následným výkonom v prvom štvrťroku 2024. 
 
3523 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odstránenie a orez padajúcich 
konárov a suchých konárov zasahujúcich nad chodníky a detské ihrisko v lokalite Ul. 
Západná (viď priložené fotografie)" 
Odpoveď MHSL: Správa verejnej zelene určí postup a rozsah možného orezu 
stromov nad komunikáciami s následným výkonom v prvom štvrťroku 2024. 
 
3524 občan p. Piffl: žiada o opravu oplotenia na cintoríne na sídlisku JUH v časti 
nového cintorína pri urnovom háji a záhradkárskej osady, je tam asi 1mx1m otvor, 
ktorým prechádzajú srnky na cintorín a chodia sa kŕmiť kvetmi na hrobových 
miestach. Zároveň žiada o kontrolu oplotenia v celom úseku Cintorínska ulica.  
Odpoveď ÚIS: V II. dekáde novembra 2023 boli prevádzkovateľom pohrebiska 
vykonané lokálne opravy oplotenia v časti nového urnového hája a záhradkárskej 
osady, spolu  otvorom  cca 1x1m a zároveň bola použitá pena na odpudzovanie 
zveri. 
 
3525 občan p. Piffl: žiada o pozametanie lístia z vŕby na ulici Mateja Bela medzi BD 
č. 8 a č. 10. 
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Odpoveď MHSL: Komunikácia M.Bela bola pozametaná. 
 
 

3. Nové požiadavky poslancov a občanov 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel vyzval prítomných o nové požiadavky. 
 
3559 občan p. Mikulovský: Upozorňuje na nedostatočnú bezpečnosť chodcov na 
prechode pri zastávke M. Bela (pri GePre) najmä vo večerných hodinách. "Na Juhu 
na ulici Gen. Svobodu je celkovo (ak dobre počítam) 7 prechodov. Všetky tieto 
prechody sú špeciálne osvetlené bielym svetlom s výnimkou prechodu pri Gepre 
(povedal by som, že jeden z najfrekventovanejších). Aj v lete sa tam stala nehoda 
(podľa označenia políciou sprejmi). Je to rizikový prechod, kde chodí množstvo ľudí z 
autobusov, z kultúrneho centra, detí do/zo školy. Dnes, ako som stihol uskočiť (a to 
už som bol za polovicou priechodu) stálo na druhej strane dieťa, ktoré spravilo 2 
kroky a vrátilo sa späť, ak by pokračovalo v chôdzi, skončí pod kolesami. Týmto 
žiadam o riešenie situácie na tomto priechode, a to o vybudovanie rovnakého 
osvetlenia, ako na zostávajúcich priechodoch, čím by sa zvýšila bezpečnosť. 
 
3560 občan p. Mikulovský: V nadväznosti na predchádzajúcu požiadavku týkajúcu 
sa zvýšenia bezpečnosti na priechode pre chodcov p. Mikulovský požaduje zvážiť 
obmedzenie rýchlosti na tejto ulici. "Keď na M. Bela je obmedzenie na 30 km/h, kde 
ani priechod pre chodcov nie je, tak na ul. Gen. Svobodu by podobné obmedzenie 
rozhodne pomohlo. Pretože už nechcem po tomto priechode chodiť so strachom, či 
sa mne, mojej rodine, alebo hociakému dieťaťu, dedkovi, babke niečo stane.". 
 
3561 obyvatelia BD ul. K. Šmidkeho 16: žiadajú o zabezpečenie vyčistenia stojiska 
na ul. K. Šmidkeho 16 od nahromadeného lístia a odpadu. Zároveň žiadajú o 
riešenie situácie z dôvodu vytvárania skládky odpadu na súkromnom pozemku 
(garáže), ktorý je v susedstve kontajnerového stojiska. (priložené foto) 
 
3562 občianka p. Ševčíková: žiada o orezanie drevín (1x javor, 1x vŕba) v okolí 
bytového domu M. Bela 2496, ktoré posielala na mesto Trenčín na konci októbra 
2023. (priložené foto a žiadosť) 
 
3563 občan p. Piffl: žiada na chodníku od zastávky M.Bela smerom Kyjevská 1 o 
orezanie kríkov pri chodníku (priložené foto) 
 
3564 občan p. Piffl: žiada o orezanie kríkov na chodníku M.Bela 8 smerom ku KC 
na Kyjevskej (priložené foto) 
 
3565 občan p. Piffl: žiada o orezanie borovice pri chodníku na ulici Kyjevská 3 
(priložené foto) 
 
3566 občan p. Piffl: žiada o orezanie kríkov vedľa chodníka zastávka M.Bela smer 
potraviny Koruna (priložené foto) 
 
3567 občianka p. Obušková: žiada o opravu chodníka pred cintorínom (hlavná 
brána), chodník je značne rozbitý je tam problém prejsť napr. s kočíkom. (priložené 
foto) 
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3568 občianka p. Obušková: žiada o opravu chodníka na ul. M. Bela 51, vchod č. 
53, 55. (priložené foto) 
3569 obyvateľ BD Halalovka 42:  sa pýta, či by bolo možné vymeniť jeden z 
polopodzemných kontajnerov na plasty za kontajner na papier. Viac sa využíva ten 
na papier a tento býva často preplnený, pričom plastový nie. 
 
3570 občan p. Piffl: žiada o prezretie a prípadnú opravu jedného z cvičiacich strojov 
na DI 445 "Park nad Južankou IV" 
 
3571 občianka p. Ševčíková: sa pýta či sa dá nájsť informácia na webovom portáli 
ohľadom výdavkových škrtov mesta v súvislosti so zvyšovaním poplatkov mesta. 
 
3572 anonymný občan: žiada o možnosť umiestnenia spomaľovača (spomaľovací 
vankúš) na ulici Šafárikova 
 
3573 anonymný občan: žiada o obnovu vodorovného dopravného značenia pri trafo 
stanici na ulici Šafárikova a parkovacích miestach pod garážami na ulici Šafárikova 
 
3574 občianka p. Muráriková: sa pýta v súvislosti so zatekaním do garáží na ulici 
Jána Halašu kde voda do garáží tečie už aj po bočných stenách (opakujúce sa 
požiadavky 1642, 1908 a 1914) na opravu komunikácie, prípadne zistenie problému 
geofyzikálnymi metódami (georadar) a následnú opravu úseku. 
 
3575 občianka p. Muráriková: informuje o veľkom výmole na ulici Jána Halašu pri 
spomaľovači oproti BD č. 5 
 
3576 občianka p. Muráriková: sa pýta v súvislosti so zberom vianočných 
stromčekov na možnosť vytvorenia dočasných stojísk podobne ako je to v Bratislave 
(ohradky). Momentálne riešenie pohodenia stromčekov vedľa kontajnerov nie je 
šťastné riešenie z dôvodu ich možného rozfúkania nárazovým vetrom na okolité 
komunikácie. 
 
3593 poslankyňa p. Gbrhelová: informuje, že "nad južankou lampy len preblikujú a 
na ul. Šmidkeho jedna lampa nesvieti" 
 
Predsedajúci poďakoval prítomným za nové požiadavky, ukončil bod programu 
a otvoril nasledujúci bod. 
 

4. Rôzne, diskusia a záver 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel otvoril bod programu a vyzval prítomných o 
diskusiu a príspevky k bodu programu. Do diskusie sa nikto ďalší neprihlásil a tak 
predsedajúci uzavrel bod programu. 

 
Na záver predseda VMČ JUH Dominik Gabriel poďakoval prítomným za účasť a  

vyjadril snahu zavolať na budúce zasadnutie VMČ JUH vedúceho Útvaru investícií 
ohľadom podania informácie k investíciám v roku 2024. 
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Nasledujúce zasadnutie sa bude konať podľa harmonogramu a v zmysle 
pozvánky. 
 
 
Zapísal: Ing. Peter Ondruš                                    
V Trenčíne, 11.01.2024               
  

       Dominik Gabriel                         
                                                                               predseda VMČ JUH 


